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Jsem vedoucí katedry molekulární biologie a genetiky, laboratoře 
tamtéž, zástupce fakulty v AS JU a svého času předseda AS PřF. 
Fakultní senát jsem vedl, jak nejlépe jsem uměl. Je možné, že to 
nestačilo a bylo to blbě. Řekněte mi to ve volbách. S volebními sliby je 
to tak, že pokud člověk něco už nedělá, tak s tím rozhodně po volbách 
nezačne. Zpravidla se také slibují věci, které nejsou v pravomoci dané 
funkce. Takže… já dlouhodobě okopávám kotníky fakultnímu 
„dynamickému“ nákupnímu systému. V AS JU jsem srdnatě kritizoval 
nový web a na vedení fakulty predátorské praktiky nakladatelství 
MDPI. Snažím se být dobrý kanál mezi akademickou obcí a vedením.  

I am a chair of the Department of Molecular Biology and Genetics and 
a head of one of its laboratories, faculty representative in the AS JU 

and currently a chair of the AS PřF. I chaired the faculty senate the best I could. It is possible that it 
was not enough. Let me know in the election. The thing about campaign promises is that if you have 
not been doing anything already, you will not start once you are elected. As a rule, people also 
promise things that are not within the purview of the office. So, I have been criticizing the faculty 
“dynamic” purchasing system for a long time. I also criticized the new web and predatory practices of 
the MDPI publishing house.  I have been trying to be a good conduit between academics and 
students and the management.  

 


